Femininní substantiva (Příruční mluvnice češtiny, s. 254–263, s. 275–277)

1. Podle vzoru žena se skloňují substantiva femininní v nom. sg. zakončená na -a. V kterých tvarech se však od základního vzoru žena odlišují substantiva, která mají před -a souhlásky ž, š, č, ř, c, j, ď, ť, ň. Uveďte některé příklady. 
V kterých pádech se tvary těchto substantiv liší od tvarů základního vzoru?

2. Ke vzoru růže je jako podvzor přiřazován píseň. V učebnicích pro základní a střední školy je však uváděn jako zvláštní vzor. 
Co má podvzor/vzor píseň společného se vzorem růže? 
V čem se ale podvzor píseň od vzoru růže výrazně liší?

3. a) Některá substantiva kolísají ve skloňování mezi vzorem píseň a vzorem dalším: kterým? KOST
b) Co mají společného vzor píseň a vzor kost?

4. Podle vzoru kost se skloňuje výrazná skupina jmen tvořených od adjektiv stejnou příponou: kterou příponou? Co tato podstatná jména pojmenovávají? 
